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[EE
Ik kan alle opmerkingen nu niet overzien, simpelweg omdat ik daar nu geen tijd voor heb. De opmerking van

|512 Ri ik,
maar zoals ik deze week in de mail zor scree. de juristen zeggen dat het eigenlijk niet kan en dat er grote risica’s zijn,
maar het is mi een bestuurlijk besluit of we dit nu toch gaan doen of niet. Bijzondere tijden vragen misscien wel om bijzondere
maatregelen, met juridische risico’s. De koninklijke route is idd zoals hij die beschrijft door het in de tarieven te laten lopen,
maar dat wil ZN echt niet. Wat te doen is mi aan Minister/DG, die wij een helder besluit moeten voorleggen in de notitie zoals

BEY d= aan het maken is.

=

vor:IEEJEIER oinovs >

Verzonden: vrijdag 27 maart 2020 15:14

Aan:[IESEC-BEEEDM© minvws.ni>; EE eminvws.nl>
Onderwerp: Nieuwe versie reikwijdte

+ EE
Hier de nieuwe versie voor de reikwijdte.

Het commentaar is groot, voor mij niet allemaal goed te volgen, maar het combineert wel het huiswerk over de prestatie en de

reikwijdte volgens mij.
Ik heb net ook weer2gebeld, ook omdat de NZa zegt, ja jo kan allemaal en lijft zeggen, je kan geen

betaaltitel maken voor beschikbaarheid PUNT. Dat laat de Zvw niet toe. Alle extra kost aar kan bedenken moeten

gewoon in de tarieven voor de wel geleverde zorg versleuteld worden en dan kan het. Ik blijf dit een enorm semantische

discussie vinden, want je mag niet betalen voor beschikbaarheid, maar als je het doet via de tarieven mag het wel. Maar goed
dat zal wel.

Aangezien ik ook de druk vanuit alle andere hoeken zie toenemen, heb ik echt geen idee meer hoe we vanuit hier nu naar een

werkbaar stuk kunnen voor het doel wat we hadden (meenemen in de notitie voor Ik denk ook dat het daarvoor te veel

uitgesplitst is in kostensoorten, daardoor krijg je discussies wat er onder een soort of dat niet bij een andere soort hoort.

Aan de andere kant maakt het wel duidelijk dat je het van veel verschillende manieren kan benaderen.

Ik weet nu eigenlijk even niet hoe we verder moeten hiermee, ook omdat ik niet weet wat de NZa nu allemaal aan het doen is,
of we (berhaupt enig zicht hebben op de extra kosten voor corona en hoe je ervoor zou kunnen zorgen dat je omzetderving niet

mee laat lopen in de corona kosten zonder dat je ziekenhuizen benadeelt omdat ze dat bewust hebben gedaan hebben juist ivm

de coronazorg.

Maar wellicht zien jullie door de bomen het bos nog wel gewoon.

Groeten [JENERS
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